

Jacuzzi®



Important safety instructions and quick
reference guide

Instructions importantes en matière de
sécurité et guide de référence rapide

Congratulations on your purchase and thank you for choosing a Jacuzzi® Hot Tub. We hope you enjoy the benefits of this product for years to come. This Quick Guide is only intended as a brief overview and an introduction to your spa and is **NOT** the complete User manual. Go to <https://www.jacuzzi.com/en-us/resources/manuals-and-user-guides.html> for a copy.
FOR COMPLETE OWNERS MANUAL:



CAUTION: Refer to all safety instructions and chemical requirements outlined in the Owner's Manual prior to using your new spa. The full version owner's manual is available on our website: www.Jacuzzi.com.

Important Safety Instructions for all Spa Owners

READ AND FOLLOW ALL INSTRUCTIONS CAREFULLY!

This spa was manufactured to meet the standards and specifications outlined in the "Virginia Graeme Baker Pool and Spa Safety Act" (VGB Safety Act). Visit www.nspf.org for more information. When installing and using this spa, basic safety precautions should always be followed, including:



DANGER: RISK OF SEVERE INJURY OR DROWNING!

- Extreme caution must be exercised to prevent unauthorized access by children.
- To avoid accidents, ensure that children do not use this spa unless supervised at all times. Adult supervision is a critical safety factor in preventing children from drowning.
- Use the straps and clip tie downs to secure the spa cover when not in use. This will help discourage unsupervised children from entering the spa. Keep the spa cover secure in high-wind conditions.
- There is no representation that the cover, clip tie-downs, or actual locks will prevent access to the spa.



DANGER: RISK OF SEVERE INJURY OR DROWNING!

- Keep hair, loose articles of clothing or hanging jewelry away from suction fittings, rotating jets or other moving components to avoid entrapment that could lead to drowning or severe injury.
- Never use the spa unless all suction guards, filter, filter lid, or skimmer assembly are installed to prevent body and/or hair entrapment.
- Never operate or use the spa if the filter, filter lid, or skimmer assembly are broken or any part of the skimmer assembly is missing. Please contact your dealer or nearest service center for service.

- The suction fittings and suction covers in this spa are sized to match the specific water flow created by the pump(s). If it is necessary to replace the suction fittings, suction covers or pump(s), be sure that the flow rates are compatible and are in compliance with the VGB Safety Act.
- Never replace a suction fitting or suction cover with one rated less than the flow rate marked on the original suction fitting. Using improper suction fittings or suction covers can create a body or hair suction entrapment hazard that may lead to drowning or severe injury.



DANGER: RISK OF SEVERE INJURY FROM ELECTRIC SHOCK OR DEATH FROM ELECTROCUTION!

- Install the spa at least 5 feet (1.5m), from all metal surfaces. As an alternative, a spa may be installed within 5 feet of metal surfaces if each metal surface is permanently connected (bonded) by a minimum No. 8 AWG (8.4 mm²) solid copper conductor attached to the wire connector on the grounding lug, inside the equipment compartment on the equipment box.
- A grounding wire connector is provided on this unit to connect a minimum No. 8 AWG (8.4 mm²) solid copper conductor between this unit and any metal equipment, metal enclosures of electrical equipment, metal water pipe, or conduit within 5 feet (1.5m) of the unit.
- Never permit any electrical appliance, such as a light, telephone, radio, television, etc. within 5 feet (1.5m) of a spa unless such appliances are built-in by the manufacturer.
- Never bring any electrical appliances into or near the spa.
- Never operate any electrical appliances from inside the spa or when you are wet.
- The electrical supply for this product must include a suitably rated switch or circuit breaker to open all ungrounded supply conductors to comply with Article 422.20 of the National Electrical Code/ USA, ANSI/NFPA 70. The disconnecting means must be readily accessible and visible to the spa occupant but installed at least 5 feet (1.5m), from the spa.
- The electrical circuit supplied for the hot tub must include a suitable ground fault circuit interrupter (GFCI) as required by NEC Article 680.42.
- Install the hot tub so that it drains away from any potential electrical hazard.



WARNING: RISK OF SEVERE INJURY OR DEATH!

- Extreme caution must be exercised to prevent diving or jumping into the spa or slipping and falling, which could result in unconsciousness, drowning, or serious injury. Remember that wet surfaces can be very slippery.
- Never stand, walk or sit on the top railing of the spa.



**WARNING: RISK OF HYPERTHERMIA (OVER-HEATING)
CAUSING SEVERE INJURY, BURNS, WELTS OR DEATH!**

- Water temperature in excess of 104°F (40°C) may be injurious to your health.
- Refer to Section 3.2 Hyperthermia for specific causes and symptoms of this condition, in the manual.
- The water in the spa should never exceed 104°F (40°C). Water temperatures between 100°F (38°C) and 104°F (40°C) are considered safe for a healthy adult.
- Lower water temperatures are recommended for young children (children are especially sensitive to hot water) and when spa use may exceed 10 minutes.
- The Consumer Products Safety Commission/USA has stated that the water temperature in a spa should not exceed 104°F (40°C).
- Always test the spa water temperature before entering the spa. The user should measure the water temperature with an accurate thermometer since the tolerance of water temperature-regulating devices may vary as much as +/- 5°F (2°C).



WARNING: RISK OF SEVERE INJURY OR DEATH!

- Since excessive water temperatures have a high potential for causing fetal damage during the early months of pregnancy, if pregnant or possibly pregnant, consult your physician before using a spa.
- Pregnant or possibly pregnant women should consult their physician before using the spa and limit spa water temperatures to 100°F (38°C).
- Persons suffering from obesity or a medical history of heart disease, low or high blood pressure, circulatory system problems, diabetes, infectious diseases or immune deficiency syndromes should consult a physician before using a spa.
- If you experience breathing difficulties in association with using or operating your spa, discontinue use and consult your physician.
- Persons using medication should consult a physician before using a spa since some medication may induce drowsiness, while other medication may affect heart rate, blood pressure, and circulation.
- Persons suffering from any condition requiring medical treatment, the elderly, or infants should consult with a physician before using a spa.
- The use of alcohol, drugs, or medication before or during spa use may lead to unconsciousness with the possibility of drowning.



WARNING: RISK OF SEVERE INJURY OR DEATH!

- Prolonged immersion in a spa may be injurious to your health.
- Observe a reasonable time limit when using the spa. Exposures at higher temperatures can cause high body temperature (over-heating/hyperthermia). Symptoms may include dizziness, nausea, fainting, drowsiness, and reduced awareness. These effects could possibly result in drowning or serious injury.
- Never use a spa immediately following strenuous exercise. Enter and exit the spa slowly. Wet surfaces can be slippery.



WARNING: TO DECREASE RISK OF INFECTION OR DISEASE!

- To reduce the risk of contracting a waterborne illness (e.g. an infection, bacteria or virus) and/or respiratory ailments, maintain water chemistry within the parameters listed on page 7 and consult with a licensed engineer regarding proper ventilation if installed indoors or in an enclosed area.
- People with infectious diseases should not use a spa to avoid water contamination, which could result in spreading infections to others.
- Always shower before and after using your spa. Failure to do so may result in contracting a waterborne illness (e.g. an infection, bacteria or virus).



WARNING: In addition to maintenance of filters and water chemistry, proper ventilation is recommended to reduce the risk of contracting a waterborne illness (e.g. an infection, bacteria or virus) and/or respiratory ailments that could be present in the air or water. Consult a licensed architect or building contractor to determine your specific needs if installing your hot tub indoors.

CAUTION: TO DECREASE RISK OF PRODUCT DAMAGE.

- Maintain water chemistry in accordance with manufacturer's instructions.
- Proper chemical maintenance of spa water is necessary to maintain safe water and prevent possible damage to spa components.



WARNING: RISK OF SEVERE INJURY OR DEATH!

The appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience or knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.

NOTE: This spa is not intended nor designed to be used in a commercial or public application. The spa buyer shall determine whether there are any code restrictions on the use or installation of this spa since local code requirements vary from one locality to another.

Electrical Installation Instructions (120V/240V Service)



IMPORTANT NOTICE: The electrical wiring of this hot tub must meet the requirements of the National Electrical Code (NEC) and/or any applicable state, local or country codes. The electrical circuit must be installed by a qualified electrician and approved by a local building/electrical inspection authority in your state or country.



DANGER: TO DECREASE THE RISK OF SHOCK, PRODUCT DAMAGE OR ELECTRICAL FIRE.

This hot tub must be permanently connected (hard-wired) to the power supply. **NEVER bury the power cord. No plug-in connections or extension cords are to be used in conjunction with the operation of this hot tub.** Supplying power to the hot tub which is not in accordance with these instructions will void both the independent testing agency listing and the manufacturer's warranty.

Start Up Procedure

1. Fill Spa

- Fill spa with clean tap water from garden hose, to reduce risk of contracting a waterborne illness (e.g. an infection, bacteria or virus) and/or respiratory ailments. Fill until water covers all jets but does not touch the bottom of the lowest headrest. (DO NOT OVERFILL!)
- Never fill with water from a water softener. If your water is extremely "hard," it is preferable to fill half-way with hard water and the rest of the way with softened water. Water that is too soft can be corrosive to metal components.

2. Apply Power

Your spa is set to heat on demand with a temperature set point of 100°F (38°C). Turn on power to the spa at the breaker box or sub panel. You may notice a cold or freeze code, this is normal. This is common since tap water is often very cold and these will automatically clear. Be patient as it will take several hours to heat-up the spa to comfortable bathing temperatures.

Note:

- Some Series have a Priming Mode that must be manually activated by pressing the jets button(s) before heating begins.
- 120V powered spas take longer to heat up than 240V powered models.

Spa Operations

Check/Set Water Temperature

To verify your spa's water temperature set point, simply press and release either the cooler or warmer button. Then, continue pressing either button to change the temperature set point as desired. Stop pressing all buttons for approximately 5 seconds to save your selection. The display automatically reverts back to the current water temperature at this time.

Note: The factory default temperature set point is 100°F (38°C).

JLX



J400



J300



J200



Filter Cycles

Your new spa is equipped with filter programs that allow you to program the filtering pump duration each day for water filtration. Factory default for your primary filter is 8 hours per day. Refer to your owner's manual for Filter Cycle programming or selection.

Activating Jet Pumps

To activate the Jet(s), simply press the corresponding Control Panel Button as follows:

Note: Jets automatically turn off after 20 minutes of operation.

J400/JLX/J300 Models

Jets 1: Press once to activate; press a second time to turn off.

Jets 2 (if equipped): Press once to activate; press a second time to turn off.

Jets 3 (if equipped): Press once to activate; press a second time to turn off.

J200 Models

Jets 1: Press once to activate low speed; press a second time for high speed; press a third time to turn jets off.

Jets 2 (if equipped): Press once to activate; press a second time to turn off.

Activating the Spa Light

The Control Panel light button activates or deactivates the spa light system when pressed. It also changes color selection and lighting effects on select models. Consult your owners manual for full details.

Activating Air Controls

Air Controls introduce air into the water jet water stream to give you a more vigorous massage. To introduce air into your spa jets, simply rotate each air control knob to the open position.

Adjusting Desired Massage Action

Most models incorporate a massage selector valve that allows you to customize your spa experience by diverting water pressure to various jet groups. Simply rotate each massage selector to the left, right, or center position to obtain your favorite massage. You can also adjust your massage by opening/closing (rotating) selected jet faces in the spa for a personalized spa experience.

Activating IR Therapy Lights

Press the IR button to begin the 20 minute session.



Spa Chemicals

Add the spa water chemicals as recommended by your Jacuzzi® dealer.



CAUTION: After initial setup, perform all chemical sanitizing procedures outlined in the Owner's Manual. For health reasons, NEVER use your new spa until all recommended water sanitizers have been properly introduced. This is extremely important since waterborne bacteria can pose a serious health threat if left unchecked.

Prior to spa use, perform the following simple tests using a common spa Chemical Test Kit:

- Check water pH. Levels should be within 7.4-7.6 pH.
- Check free Chlorine or Bromine levels. Chlorine levels should be 3.0-4.0 ppm. Bromine levels should be 2.0-4.0 ppm.
- Consult your dealer for specific water treatment tips and recommendations for your area.
- To keep your spa running at maximum efficiency, periodically check the condition of your filter cartridge. Clean and/or replace the cartridge(s) as needed to maintain sparkling clean water. Refer to your owner's manual for specific details.
- **IMPORTANT:** Always activate the jets pump(s) before adding any chemicals to the spa and leave the cover open for a minimum of 20 minutes.

PRECAUTIONS-Important Chemical Safety

Do not use this device with bromide products.

PRECAUTIONS FOR USE OF PRODUCTS CONTAINING SODIUM BROMIDE

Do not use any Product containing Sodium Bromide with an electrolysis device (for example, a chlorine generator).

Do not use any Product containing Sodium Bromide with ozonation.

Do not use any Product containing Sodium Bromide with ultraviolet (UV).

Proposition 65 (FOR CALIFORNIA RESIDENTS ONLY)



WARNING: Cancer and Reproductive Harm
www.p65Warnings.ca.gov

Jacuzzi®

14525 Monte Vista Ave, Chino CA 91710/U.S.A.;

Phone (909) 606-7733, Fax: (800) 497-7727

All manuals are available for download at our website:

<https://www.jacuzzi.com/en-us/resources/manuals-and-user-guides.html>

Félicitations pour votre achat et merci d'avoir choisi un Jacuzzi®. Nous espérons que vous apprécierez les avantages de ce produit pour les années à venir. Ce document est uniquement destiné à être un bref aperçu pour un démarrage en toute sécurité et une introduction à votre spa et **N'EST PAS** le manuel d'utilisation complet. Allez à <https://www.jacuzzi.com/fr-ca/resources/manuals-and-user-guides.html> pour une copie.

POUR UN MANUEL DU PROPRIÉTAIRE COMPLET:



ATTENTION: Reportez-vous à toutes les instructions de sécurité et exigences en matière de produits chimiques décrites dans le manuel du propriétaire avant d'utiliser votre nouveau spa. La version complète du manuel du propriétaire est disponible sur notre site Web : www.Jacuzzi.com.

Importantes directives de sécurité pour tous les propriétaires de spa

LISEZ ET RESPECTEZ ATTENTIVEMENT TOUTES CES DIRECTIVES!

Ce spa a été fabriqué pour répondre aux normes et spécifications décrites dans le « Virginia Graeme Baker Pool and Spa Safety Act » (loi VGB sur la sécurité des piscines et des spas). Des précautions de sécurité de base doivent toujours être prises lors de l'installation et de l'utilisation de spas, y compris :

DANGER: RISQUE DE BLESSURE GRAVE OU DE NOYADE!

- Des précautions extrêmes doivent être prises pour empêcher les enfants d'accéder à l'appareil sans autorisation.
- Pour éviter les accidents, assurez-vous que les enfants ne puissent pas utiliser ce spa sans surveillance constante. La supervision d'un adulte est un facteur de sécurité critique pour empêcher les enfants de se noyer.
- Lorsqu'il n'est pas utilisé, recouvrez le spa de son couvercle en le sécurisant avec ses courroies et attaches. Cela aidera à dissuader les enfants non supervisés d'entrer dans le spa. Gardez le couvercle du spa solidement attaché lors de conditions très venteuses.
- Il n'y a aucune garantie que le couvercle, les attaches ou les verrous empêchent l'accès au spa.



DANGER: RISQUE DE BLESSURE GRAVE OU DE NOYADE!

- Gardez les cheveux, les vêtements amples ou les bijoux pendants loin des raccords d'aspiration, des jets rotatifs ou des autres composants mobiles pour éviter tout piégeage qui pourrait mener à une noyade ou une blessure grave.
- N'utilisez jamais le spa à moins que tous les protecteurs d'aspiration, le filtre, le couvercle du filtre ou l'assemblage de l'écumoire soient installés pour éviter tout piégeage du corps ou des cheveux.
- Ne faites jamais fonctionner et n'utilisez pas le spa si le filtre, le couvercle du filtre ou l'assemblage de l'écumoire sont brisés ou s'il manque une pièce à l'assemblage de l'écumoire. Veuillez communiquer avec votre dépositaire ou le centre de service le plus proche pour obtenir du service.
- Les raccords d'aspiration et les couvercles d'aspiration de ce spa sont dimensionnés pour correspondre au débit d'eau créé par la(les) pompe(s). Si vous devez remplacer les raccords d'aspiration, les couvercles d'aspiration ou la(les) pompe(s), assurez-vous que les taux de débit sont compatibles et conformes au VGB Safety Act.
- Ne remplacez jamais un raccord ou un protecteur d'aspiration par un article similaire de capacité inférieure au débit indiqué sur l'article original. L'utilisation de raccords ou de protecteurs d'aspiration inappropriés peut entraîner un risque de piégeage du corps ou des cheveux qui pourrait aboutir à une noyade ou une blessure grave.



DANGER: RISQUE DE BLESSURE GRAVE CAUSÉE PAR UNE DÉCHARGE ÉLECTRIQUE OU DE DÉCÈS PAR ÉLECTROCUTION. M ELECTRIC SHOCK OR DEATH FROM ELECTROCUTION!

- Installez le spa à une distance d'au moins 1.5m (5 pi) de toute surface métallique. Autrement, un spa peut être installé à moins de 1.5m (5 pi) de surfaces métalliques si chacune de ces surfaces est reliée en permanence (liée) par un fil conducteur en cuivre massif de calibre d'au moins n° 8 AWG (8.4 mm²) à la borne de mise à la terre à l'intérieur du compartiment d'appareillage de l'armoire électrique de l'équipement.
- Un connecteur de fil de mise à la terre est fourni sur cette unité pour relier un fil conducteur en cuivre massif de calibre d'au moins n° 8 AWG (8.4 mm²) à tout équipement métallique, armoire électrique de métal, tuyau ou conduite d'eau métallique se trouvant à moins de 1.5m (5 pi) de l'unité.
- N'autorisez jamais l'utilisation d'un appareil électrique comme une lampe, un téléphone, une radio, un téléviseur, etc. à une distance de moins de 1.5m (5 pi) d'un spa, sauf si ceux-ci sont intégrés au spa par le fabricant.
- N'amenez jamais un appareil électrique dans ou près du spa.
- Ne faites jamais fonctionner un appareil électrique depuis l'intérieur du spa ou lorsque vous êtes mouillé.

- Pour être conforme à l'article 422.20 du Code national de l'électricité des É.-U. et la norme 70 de ANSI/NFPA, l'alimentation électrique de ce produit doit comprendre un sectionneur ou un disjoncteur de capacité suffisante pour ouvrir tous les conducteurs non mis à la terre. Le moyen de mise hors circuit doit être facile d'accès et visible par les occupants du spa, mais installé à une distance d'au moins 1.5m (5 pi) du spa.
- Comme requis par l'article 680.42 du code NEC, le circuit d'alimentation électrique du spa doit comprendre un disjoncteur de fuite à la terre (« GFCI »).
- Installez le spa de manière à ce qu'il s'écoule à l'abri de tout risque électrique potentiel.



AVERTISSEMENT : RISQUE DE BLESSURE GRAVE OU DE MORT!

- Prenez toutes les mesures pour empêcher les plongeurs ou les sauts dans le spa ou les glissements et les chutes qui pourraient entraîner un évanouissement, une noyade ou une blessure grave. Les surfaces mouillées peuvent être très glissantes.
- Ne marchez pas, ne vous assoyez pas et ne vous tenez pas debout sur la rampe du spa.



AVERTISSEMENT : RISQUE D'HYPERTHERMIE (SURCHAUFFE) CAUSANT UNE BLESSURE GRAVE, DES BRÛLURES, DES MARQUES OU LA MORT

- Une température d'eau excédant 40°C (104°F) peut être dangereuse pour votre santé.
- Se reporter à la section 3.2 Hyperthermie dans le manuel pour les causes et les symptômes spécifiques de cette condition.
- La température de l'eau du spa ne doit jamais excéder 40°C (104°F). Une température entre 38°C (100°F) et 40°C (104°F) est considérée comme sécuritaire pour des adultes en santé.
- Il est recommandé de réduire la température de l'eau pour les jeunes enfants (les enfants sont particulièrement sensibles à l'eau chaude) et lorsque le spa est utilisé pendant plus de 10 minutes par/avec de jeunes enfants.
- La Commission pour la sécurité des produits de consommation américaine stipule que la température de l'eau d'un spa ne doit pas dépasser 40°C (104°F).
- Vérifiez toujours la température de l'eau du spa avant de vous y immerger. L'utilisateur doit mesurer la température de l'eau avec un thermomètre précis puisque la tolérance de précision des dispositifs de régulation de température peut varier de $\pm 2^{\circ}\text{C}$ ($\pm 5^{\circ}\text{F}$).



AVERTISSEMENT : RISQUE DE BLESSURE GRAVE OU DE MORT!

- Puisque des températures d'eau excessives peuvent causer des dommages aux fœtus durant les premiers mois de grossesse, les femmes enceintes, ou possiblement enceintes, doivent consulter leur médecin avant d'utiliser un spa.

- Les femmes enceintes ou potentiellement enceintes doivent consulter leur médecin avant d'utiliser le spa et limiter la température de l'eau du spa à 38°C (100°F).
- Les personnes souffrant d'obésité ou qui ont des antécédents médicaux de maladie du cœur, de haute ou de basse tension, de problèmes de circulation, de diabète, de maladie infectieuse ou de syndrome de déficience du système immunitaire doivent consulter un médecin avant d'utiliser un spa.
- Si vous avez de la difficulté à respirer lors de l'utilisation ou du fonctionnement du spa, cessez de l'utiliser et consultez votre médecin.
- Puisque certains médicaments peuvent induire la somnolence, tandis que d'autres peuvent affecter le rythme cardiaque, la tension artérielle ou la circulation sanguine, les personnes utilisant des médicaments doivent consulter un médecin avant d'utiliser un spa.
- Les personnes souffrant d'un trouble nécessitant un traitement médical, les gens âgés ou les nourrissons doivent consulter un médecin avant d'utiliser le spa.
- L'usage d'alcool, de drogues ou de médicaments avant ou durant l'utilisation du spa peut donner lieu à un évanouissement avec la possibilité d'une noyade.




AVERTISSEMENT : RISQUE DE BLESSURE GRAVE OU DE MORT!

- L'immersion prolongée dans un spa peut être nocive pour la santé.
- Limitez-vous à une durée raisonnable lorsque vous utilisez le spa. Une immersion à des températures élevées peut faire augmenter la température du corps (hyperthermie). Les symptômes de l'hyperthermie comprennent les étourdissements, la nausée, l'évanouissement, la somnolence et la diminution des perceptions. Ces effets peuvent aboutir à la noyade ou à des blessures graves.
- Ne vous immergez jamais dans un spa immédiatement après une séance d'exercices exténuants. Entrez et sortez du spa lentement. Les surfaces mouillées peuvent être glissantes.



AVERTISSEMENT : POUR DIMINUER LE RISQUE D'INFECTION OU DE MALADIE!

- Pour réduire le risque de contracter une maladie hydrique (comme une infection, des bactéries ou un virus) et/ou des problèmes respiratoires, gardez la chimie de l'eau à l'intérieur des paramètres indiqués à la page 15 et consultez un ingénieur qualifié relativement à la ventilation si le spa est installé à l'intérieur ou dans un endroit fermé.
- Les gens souffrant de maladies infectieuses ne doivent pas utiliser le spa pour éviter de contaminer l'eau qui pourrait entraîner la propagation des infections aux autres.
- Prenez toujours une douche avant et après l'utilisation du spa. Si vous ne respectez pas ces recommandations, les utilisateurs du spa pourraient contracter une maladie hydrique (comme une infection, des bactéries ou un virus)

 **AVERTISSEMENT** : En plus de l'entretien des filtres et de la chimie de l'eau, une bonne ventilation est recommandé de réduire la possibilité de contracter une maladie hydrique (par exemple, une infection, des bactéries ou des virus) et/ou des troubles respiratoires qui pourraient être présentes dans l'air ou l'eau. Consulter un architecte ou de construction afin de déterminer vos besoins spécifiques, si vous installez votre spa intérieur.

ATTENTION : POUR DIMINUER LE RISQUE D'ENDOMMAGER LE PRODUIT.

- Conservez la chimie de l'eau conforme aux recommandations du fabricant.
- L'entretien adéquat de la composition chimique de l'eau du spa est nécessaire pour maintenir une eau saine et prévenir les dommages possibles aux composantes du spa.

 **AVERTISSEMENT : RISQUE DE BLESSURES GRAVES OU DE MORT!**

Cet appareil n'est pas conçu pour être utilisé par des personnes (y compris les enfants) dont les capacités physiques, sensorielles ou mentales sont réduites, ou des personnes dénuées d'expérience ou de connaissance, sauf si elles ont pu bénéficier, par l'intermédiaire d'une personne responsable de leur sécurité, d'une surveillance ou d'instructions concernant l'utilisation de l'appareil.

REMARQUE : Ce spa n'est pas prévue ni conçue pour des fins commerciale ou publique. L'acheteur du spa doit déterminer s'il y a des codes de restrictions à l'utilisation ou à l'installation de ce spa puisque les conditions locales changent d'une région à l'autre.

Directives de câblage électrique (fonctionnement à 120V/240V)



REMARQUE IMPORTANTE : Le câblage électrique de ce spa doit satisfaire les exigences du Code national de l'électricité des États-Unis (NEC) et/ou des codes qui s'appliquent dans votre province et votre municipalité. Le circuit doit être installé par un électricien qualifié et approuvé par un inspecteur municipal en bâtiment ou en électricité.



DANGER : POUR DIMINUER LE RISQUE DE CHOC, LES DOMMAGES AU PRODUIT OU LES INCENDIES D'ORIGINE ÉLECTRIQUE. Ce spa doit être connecté en permanence (câblé) à l'alimentation électrique. **N'enterrez JAMAIS le cordon d'alimentation. Aucune connexion avec une prise ou une rallonge ne peut être utilisée pour faire fonctionner ce spa.** Si l'alimentation de ce spa n'est pas conforme à ces instructions, le classement de l'organisme d'essai indépendant ainsi que la garantie du fabricant seront annulés.

Procédure de démarrage

1. Procédure de remplissage du spa

- Remplissez le spa avec de l'eau propre du robinet provenant d'un tuyau d'arrosage, afin de réduire le risque de contracter une maladie d'origine hydrique (p. ex. une infection, une bactérie ou un virus) et/ou des affections respiratoires. Remplir jusqu'à ce que l'eau couvre tous les jets, mais ne touche pas le fond de l'appuyoir le plus bas. (NE PAS TROP REMPLIR!)
- Ne remplissez jamais le spa avec de l'eau provenant d'un adoucisseur d'eau. Si votre eau est extrêmement « dure », il est préférable de remplir le spa à moitié avec de l'eau dure et de compléter le remplissage avec de l'eau adoucie. L'eau qui est trop douce peut être corrosive pour les composants métalliques.

2. Appliquer la puissance

Votre spa est réglé pour chauffer à la demande avec un point de prise de température de 38°C (100°F). Allumez l'alimentation au spa à la boîte de disjoncteur ou sous-panneau. Vous remarquerez peut-être un code de froid ou de gel, c'est normal. Ceci est courant car l'eau du robinet est souvent très froide et celles-ci se dégageront automatiquement. Soyez patient! Cela peut prendre plusieurs heures pour chauffer le spa à des températures de baignade confortables.

Remarque:

- Certaines séries ont un mode d'amorçage qui doit être activé manuellement en appuyant sur le ou les boutons du jet avant le début du chauffage.
- Les spas alimentés par 120V prennent plus de temps à chauffer que les modèles alimentés par 240V.

Opérations du spa

Vérifier/régler la température de l'eau

Pour vérifier le point de jeu de la température de l'eau de votre spa, il suffit d'appuyer et de relâcher le bouton refroidisseur ou plus chaud. Ensuite, continuez à appuyer sur l'un ou l'autre des boutons pour modifier le point de prise de température comme vous le souhaitez. Arrêtez d'appuyer sur tous les boutons pendant environ 5 secondes pour enregistrer votre sélection. L'affichage revient automatiquement à la température actuelle de l'eau à ce moment-là.

Remarque : Le point de réglage de la température par défaut de l'usine est de 38°C (100°F).

JLX



J400



J300



J200



Cycles de filtre

Votre nouveau spa est équipé de programmes de filtration qui vous permettent de programmer la durée de la pompe de filtrage chaque jour pour la filtration de l'eau. La valeur par défaut d'usine pour votre filtre primaire est de 8 heures par jour. Reportez-vous à votre manuel du propriétaire pour la programmation ou la sélection du cycle de filtre.

Activation des pompes à jet

Pour activer le(s) Jet(s), appuyez simplement sur le bouton du Panneau de configuration correspondant comme suit:

Remarque : Les jets s'éteignent automatiquement après 20 minutes de fonctionnement.

J400 Models

Jets 1: Appuyez une fois pour activer; appuyez une deuxième fois pour éteindre.

Jets 2: Appuyez une fois pour activer; appuyez une deuxième fois pour éteindre.

Jets 3 (s'ils sont équipés): Appuyez une fois pour activer; appuyez une deuxième fois pour éteindre.

JLX/J300/J200 Models

Jets 1: Appuyez une fois pour activer la basse vitesse; appuyez une deuxième fois pour haute vitesse; appuyez une troisième fois pour éteindre les jets.

Jets 2 (s'ils sont équipés): Appuyez une fois pour activer; appuyez une deuxième fois pour éteindre.

Activation de la lumière du spa

Le bouton d'éclairage du panneau de configuration active ou désactive le système d'éclairage du spa lorsqu'il est pressé. Il modifie également la sélection des couleurs et l'éclairage effets sur certains modèles.

Consultez votre manuel du propriétaire pour tous les détails.

Ajustement de l'action de massage souhaitée

La plupart des modèles intègrent une vanne de sélection de massage qui vous permet de personnaliser votre expérience de spa en détournant la pression de l'eau vers divers groupes de jets. Il suffit de faire pivoter chaque sélecteur de massage à gauche, à droite ou au centre pour obtenir votre massage préféré. Vous pouvez également ajuster votre massage en ouvrant / fermant (rotation) des faces de jet sélectionnées dans le spa pour une expérience de spa personnalisée.

Activation des commandes d'air

Les commandes d'air introduisent de l'air dans le flux d'eau du jet d'eau pour vous donner un massage plus vigoureux. Pour introduire de l'air dans vos jets de spa, il suffit de faire pivoter chaque bouton de contrôle d'air à la position ouverte.

Activation des lumières de thérapie IR

Appuyez pour commencer la session de 20 minutes.



Produits chimiques pour spas

Ajoutez les produits chimiques pour l'eau du spa tel que recommandé par votre revendeur Jacuzzi® Hot Tubs.



ATTENTION : Après la configuration initiale, effectuez toutes les procédures de désinfection chimique décrites dans le manuel du propriétaire. Pour des raisons de santé, n'utilisez JAMAIS votre nouveau spa tant que tous les désinfectants d'eau recommandés n'ont pas été correctement introduits. Ceci est extrêmement important car les bactéries d'origine hydrique peuvent constituer une menace sérieuse pour la santé si rien n'est fait pour les contrôler.

Avant l'utilisation du spa, effectuez les tests simples suivants à l'aide d'un kit de test chimique spa commun:

- Vérifiez le pH de l'eau. Les niveaux devraient être entre 7.4 et 7.6 pH.
- Vérifiez les niveaux de chlore ou de brome libres. Les concentrations de chlore doivent être de 3.0 à 4.0 ppm. Les concentrations de brome devraient être de 2.0 à 4.0 ppm.
- Consultez votre concessionnaire pour obtenir des conseils et des recommandations spécifiques sur le traitement de l'eau pour votre région.
- Pour que votre spa fonctionne au maximum d'efficacité, vérifiez périodiquement l'état de votre cartouche filtrante. Nettoyez et/ou remplacez la ou les cartouches au besoin pour maintenir une eau propre et pétillante. Reportez-vous à votre manuel du propriétaire pour plus de détails.
- **IMPORTANT**: Activez toujours la ou les pompes à jets avant d'ajouter des produits chimiques au spa et laissez le couvercle ouvert pendant au moins 20 minutes.

PRÉCAUTIONS - Sécurité chimique importante

N'utilisez pas cet appareil avec des produits à base de brome.

PRÉCAUTIONS D'UTILISATION DES PRODUITS CONTENANT DU BROMURE DE SODIUM

- N'utilisez aucun produit contenant du brome de sodium avec un appareil d'électrolyse (par exemple, un générateur de chlore).
- N'utilisez aucun produit contenant du bromure de sodium avec ozonation.
- N'utilisez aucun produit contenant du bromure de sodium avec ultraviolet (UV).

Jacuzzi

14525 Monte Vista Ave, Chino CA 91710/U.S.A.;

Phone (909) 606-7733, Fax: (800) 497-7727

All manuals are available for download at our website:

<https://www.jacuzzi.com/en-us/resources/manuals-and-user-guides.html>